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Interpellation till ordförande i Nämnden för arbete och välfärd, Oliver Rosengren (M) 
 
 
Tusentals kvinnor och barn soker skydd hos landets kvinnojourer varje ar. Vart tionde barn 
tvingas uppleva pappas vald mot mamma. Vi ser aven en alarmerande okning av hedersvald. Det 
har ar siffror som tyvarr inte ser ut att minska. Det ar sa allvarligt att regeringen sa sent som forra 
varen utokade stodet till landets kvinnojourer med ytterligare 100 miljoner kronor. Men samtidigt 
som Socialdemokraterna, miljopartiet, Centerpartiet och Liberalerna skjuter till mer resurser till 
kvinnojourerna sa bestämmer sig Allianspartierna och Miljopartiet i Vaxjo for att lamna avtalet 
med kvinnojouren Blenda i Vaxjo kommun. 
I Vaxjo kommun har kvinnojouren Blenda och kommunen lange haft ett samverkansavtal. Efter 
flera ar av gott samarbete sa har den moderatledda majoriteten bestamt sig for att lamna avtalet. 
Detta anser Socialdemokraterna ar fel och istallet borde samarbetet med Blenda starkas. 
 
 
1. Hur tänker du att ett framtida avtal med Kvinnojouren Blenda ska se ut? 
 
2. Hur försäkrar du dig om att samarbetet med Kvinnojouren Blenda kommer att fortgå om de 

inte väljer att delta i upphandlingen eller inte blir tilldelade?  
 
 
 
Malin Lauber (S) 


